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内容概要

　　《英语（工科类·职业模块）（练习册）》将听说读写四项技能有机地融为一体，尤其突出了英
语阅读技能的培养，以期使同学们能够在未来的职业场景中运用英语完成基本的交际任务。
各单元主题职业特色鲜明，以模块化的结构展现学习内容。
本册教材共8个单元，每个单元的主题都与工科类专业所需要具备的关键能力相关，如团队合作、遵
守规程、应对技术、生产安全、操作与维修、使用工具、求职、职业发展等，各个单元的内容相对独
立，同学们可根据自己的学习程度与学习需求，完成相应模块的学习。
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书籍目录

UNIT 1 Working TogetherUNIT 2 Following InstructionsUNIT 3 Dealing with TechnologyUNIT 4 Safety at
WorkUNIT 5 Operation and MaintenanceUNIT 6 Making Use of ToolsUNIT 7 Job HuntingUNIT 8 Career
Ladders
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章节摘录

　　P1： If your child faces a medical emergency or becomes lost， having a cell phone can mean the difference
between life and death. A cell phone can also be used to warn the police of unsafe situations with strangers.　　P2
： Although this might not be a good idea to your child， make an agreement with him/ her that if you get
him/her a cell phone， he/she is required to check in with you regularly when he/she is out. Some cell phones even
offer GPS tracking， a technology built into the phone that can find out a persons location.
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